

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: REAL ESTATE DEVELOPMENT Date: 17-09-2025 02:06:54 PM Subject: Responding to inquiry about substantial informatio	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: تطوير العقارات التاريخ: 17-09-2025 02:06:54 PM الموضوع: رد استفسار معلومات جوهرية
With reference to your letter No. 3/4/2995/25dated 17/09/2025, we inform you that there are no decisions or substantial data or important events that may affect the share price of our company, noting that we are committed to the disclosure instructions issued by your committee and we provide you with all events that must be disclosed in accordance with the aforementioned instructions	إشارة إلى كتابكم رقم 3/4/2995/25 بتاريخ 17/09/2025، نحيطكم علماً بأنه لا يوجد أية بيانات أو قرارات جوهرية أو أحداث هامة من شأنها التأثير على سعر سهم شركتنا، علماً بأننا ملتزمون بتعليمات الإفصاح الصادرة عن هيئتك الموقرة ونقوم بتزويدكم بكافة الأحداث الواجب الإفصاح عنها بما يتلاءم مع التعليمات المذكورة
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Tareq Bakeer	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Tareq Bakeer